
 

Protokoll Styrelsemöte i 

föreningen MALENBO 

8 Juni 2024 kl 10.00 via Zoom 

 

 

Närvarande: Tobias Brask, Karin Wennström, Caroline Prabert, Kjell Frunck, 

Martin Widin, Lena Elisson 

Förhinder: Gustaf Lindskog, Gunnar Ericsson, Ann-Louise Abbestam 

Beslut och ”Att-göra-lista” i blått 

 

1. Öppnande - Ordföranden hälsade alla styrelsemedlemmar välkomna, och 

förklarade mötet öppnat.  
 

2. Dagordningen gicks igenom och godkändes. 
 

3. Föregående protokoll från 16 April 2024 godkändes och lades till 

handlingarna. 
 

4. Val av justeringsman – Till justerare utsågs Lena Elisson, att jämte 
ordföranden justera dagens protokoll. 

 
5. Sparkontot – Martin behöver en PDF av det underskrivna protokollet från 

konstitueringsmötet, för att kunna flytta pengarna, enligt beslut på förra 
mötet, till SBAB, med 4,2% ränta.  

Tobias har protokollet i original och ordnar med en PDF till Martin. 
 

6. Bänkar säsong -24 – Kommunen svarade Tobias att de ställer ut bänkar 
vid boulebanan och trädet vid Kungsbergsvägen, om de får någon över. 

Det verkar inte som det blev så.  
Tobias hör istället med Ernst trädgårdsmöbler om de vill sponsra en bänk 

till oss och få sitt namn på bänken. Finns också en trädgårdsmöbelbutik 

på andra sidan vägen, som vi kan höra med.  
Kjell undersöker samtidigt om det finns någon lämplig bänk att inhandla 

på ”återbruket” i Laholm. Ligger bredvid sopstationen.  
 

7. Tångbryggan 
a. Varningskyltar till bryggorna. - Tobias har inhandlat skyltar och 

sätter upp dem på Tångbryggan och bryggan nedanför Malens 
havsbad. 

 
b. Digital badtermometer – Tobias har tillverkat en digital 

termometer som är uppsatt på Tångbryggan. Mycket bra. 
 



c. Vindskydden kompletta igen och uppsatta. Gunnar har satt upp 

dem. 
 

d. Träinläggen till bänkarna saknas också – Tobias felanmälde till 
kommunen den 12 februari. Ej ännu åtgärdat. 

 
e. Livboj och fäste saknades – Tobias felanmälde till kommunen den 

12 februari och de har åtgärdat. 
 

f. Hålbräda att hänga handdukar genom vid mittstegen på 
bryggan – Gunnar köper material och tillverkar. 

 

 
8. Grillning den 11 maj – Det blev väldigt lyckat. Bra uppslutning, fint 

väder och bokskåpet invigdes. Strandstädning gjordes, men det var 
mycket trevligt att se att det inte låg mycket skräp att städa bort. 

 
9. Hjärtstartare – Inga nyheter vid detta möte. Vi tar upp det vid nästa. 

 
10. Årsmötet –  

 Datum – förslagsvis någon kväll vecka 30, beroende på när talarna är 
tillgängliga. 

 Plats - Kommunhuset 
 Talare – Någon från kommunen, samt NSV som kan svara på vad som 

hände vid skyfallen i augusti 2022, samt den 30 maj 2024, och vad 
som planeras åtgärdas för att det inte skall hända igen.  

o Karin börjar med att ringa NSV.  

o Kjell kontaktar parallellt något byggbolag/VVS firma, för en kunnig 
person som alternativ talare i ämnet.  

 Caroline skriver inbjudan så fort talare är klar, samt kopierar upp, 
ordnar karta för utdelning etc. 

 
11. Översvämningen 30 maj – Många i Malen fick problem med 

översvämning efter skyfallet. Tobias har förstått att problemet även är 
felbyggda källare, dagvattenrör som leder direkt ut i källare, rötter som 

spräckt rör etc. Mycket kan dock göras från kommunens sida och vi 
kommer följa upp detta. Med talare i ämnet kan även en debatt skapas på 

årsmötet.  
 

12. Mailadresser att uppdatera – flera medlemmar har nämnt för Lena att 
de inte fått våra utskick. Vi måste uppmana alla att sända in sina 

mailadresser och ändra dem när de bytt adress. Martin får också in 

mailadresser när han får in årsavgiften. 
 

13. Hemsidan – Caroline kontaktar Gustaf om uppdateringar som behöver 
göras. 

 
14. Skada på Malenportalen – Ann-Louise meddelade tidigare att hon hittat 

en trädel på marken vid portalen. Åtog sig fästa den igen.  
 

15. Övriga frågor – Statens Geotekniska institut i Göteborg har satt upp en 
CoastSnap station på fortet nedanför Malens havsbad, för att kunna följa 



förändringar av stranden. Caroline föreslog att vi sänder ut ett mail nu i 

juni angående detta, samt inkluderar bilder från grillningen och 
invigningen av bokskåpet, samt ger info om talare till årsmötet. Vi var alla 

överens om att vi borde sända månadsbrev, kanske inte varje månad, 
men oftare än hälsningar till jul och påsk. Breven verkar uppskattas. 

Caroline skriver ihop ett mail och sänder förslaget till alla. 
 

16. Nästa möte – Hos Kjell onsdag 26 juni kl 17.30. Zoom för de som inte är 
på plats i Båstad. 

 
17. Avslutning – Ordföranden tackade alla, samt förklarade mötet avslutat. 

 

 

Båstad den 8 juni 2024 

 

 

Vid protokollet: ____________________________ 

  Caroline Prabert 

 

 

Justeras: _______________________      _________________________ 

 Lena Elisson        Tobias Brask, ordförande  


